



SITE LICENCE

Site Licence Number:
Numéro de la licence :
300021

**LICENCE
D'EXPLOITATION**

This Licence is issued by the Minister of Health under the Authority of section 22 of the Natural Health Products Regulations
Cette licence est délivrée par le ministre de la Santé conformément à l'article 22 du Règlement sur les produits de santé naturels

Issued to:
Délivré à:

Name of Licensee:
Nom du titulaire : **AKUNA HEALTH PRODUCTS INC.**

Address:
Adresse : **5115 SATELLITE DR.
MISSISSAUGA
ONTARIO
L4W 5B6**


to perform the following activities at authorized buildings listed on the Domestic Site Annex and Foreign Site Annex:
pour exécuter les activités suivantes dans les bâtiments autorisés lister sur Annexe des sites Canadiens et Annexe des sites étrangers :

Activities/ Activités	Authorized Activities/ Activités autorisées	Specific Authorization/ Autorisation spécifique	
		Sterile Dosage Form/ Forme posologique stérile	Homeopathic Medicine/ Remède homéopathique
Manufacturing/Fabrication	YES/OUI	NO/NON	NO/NON
Packaging/Emballage	YES/OUI	NO/NON	NO/NON
Labelling/Étiquetage	YES/OUI	NO/NON	NO/NON
Importing/Importation	NO/NON	NO/NON	NO/NON

This licence is renewable pursuant to section 36 of the Natural Health Products Regulations. Any changes to the activities authorized by this licence are subject to sections 32 and 33 of the Regulations.
Cette licence est renouvelable annuellement en vertu de l'article 36 du Règlement sur les produits de santé naturels. Tout changement aux activités autorisées par cette licence est régi par les articles 32 et 33 du Règlement.

Issued/ Délivrée : August 16, 2009	Amended/ Modifiée : N/A	Expiry/ Expiration : August 16, 2011
--	-----------------------------------	--

Annex Attached/ Annexes jointes:


PP. Director General, Natural Health Product Directorate
Directeur général, Direction des produits de santé naturels